
Møtereferat Område Sør Service Komité 21/3-09

Til Stede:

Eddie	Leder OSSK
Birgit	Nestleder OSSK
Tor	Sekretær OSSK
Peter	GSR Gjør det enkelt gruppa
Bente	GSR Vennesla hærøen gruppa
Tommy J	Nestleder HI/OI
Rune	VaraGSR Fredagsgruppa
Otto	Leder i HI/OI
Lars	Vara GSR Fly Fri
Marie	Vara GSR Sammen kan vi
Anders	Regionskomite medlem
Jens	Leder aktivitetskomiteen
Lasse	Observatør
Åse	GSR Fly Fri
Trond N	Vara Regionskomite medlem
Trond E	GSR Fredagsgruppa
Per	GSR Bare for i dag gruppa
Geir	Observatør

Møtet ble åpnet med en stille stund.

Rune leste NAs 12. Tradisjoner

Peter leste NAs 12 konsepter for NA-Tjeneste

Tor leste 3. Konsept for NA-Tjeneste

Åse leser 4 Konsept neste gang

Tor leste referat fra forrige OSSK - møte.

Fredagsgruppa påpekte mangler i agendaen angående saker fra, og ledige verv i regionskomiteen.

Dette skal være en fast post på agendaen (dagsorden).

Dagsorden ble lest opp og vedtatt.

H&I – Hospital og institusjon

*OI – Offentlig informasjon

*OSSK - Område Sør Service Komité

*GSR – Gruppeservice representant

*RKM – Regionskomité medlem

Rapporter

Leder

Har ikke noe å rapportere.

Nestleder

Har vært på møtet i huskomiteen. Alt vel.

Sekretær

Beklager manglende vedlegg fra HI/OI. Minner om at han ikke kan komme på møtet i april.

Leder HI OI

Skriftlig rapport (vedlegg 1)

-Trenger ny panelleder på ARA.

RKM

Skriftlig rapport (vedlegg 2)

Fullstendig referat fra forrige regionsmøte ligger inne på www.nanorge.org

Vara RKM

Deltok på regionsmøtet, synes dette var bra.

Aktivitetskomiteen

Skriftlig rapport (vedlegg 3)

-Mangler nestleder

-OBS! Neste møte 15/4 kl. 18:00 pga. påsken. Dette er også deadline for motivkonkurransen på årets T-Sjorter på Bragdøya.

Vennesla hæran

Små koselige møter, store lokaler, mye tifriskning og god kaffe.

Fredagsgruppa

Møtene er godt besøkt og mye folk npå gruppesaksmøtene. Det er en positiv ånd blant de med tilhørighet i gruppa.

Mandalsgruppa

Som vanlig.

Fly Fri

Fortsetter de åpne møtene, mye folk i variert rusfri tid på møtene. Søndagsmøtene går veldig bra.

Gjør det enkelt

Gode møter, bra med folk på gruppesaksmøtene.

Sammen Kan Vi

Mye folk på møtene.

*H&I – Hospital og institusjon

*OI – Offentlig informasjon

*OSSK - Område Sør Service Komité

*GSR – Gruppeservice representant

*RKM – Regionskomité medlem

*WSC – World Service Conference

Bare for i dag

Godt med folk på møtene, god tjenestevillighet i gruppa.

Saker

1. **Valg av kasserer OSSK (Krav til rusfri tid: 3 år)**
Ingen villige. Det blir ikke overført penger fra OSSK før kasserer er på plass.
2. **Budsjett-/regnskapsbehandling i OSSK. Behandlingen av budsjetter og regnskaper i OSSK er kommet helt i utakt med hva prinsippvedtakene sier.**

Fredagsgruppa: Favoriserer halvårsbudsjett, men overlater beslutningen til administrasjonen.

Fly fri: Helårsbudsjett

Bare for i dag: Ønsker endring fra dagens praksis

Vennesla hæran: Støtter det som er enklast å gjennomføre

Gjør det enkelt: To ganger pr. år

Sammen kan vi: Ingen klarhet i dette

Beslutning:

Vi går for å forsøke med helårsbudsjett, med unntak av aktivitetskomiteen.

Hvordan regnskap og budsjetter skal lages, og når de skal leveres kommer opp som nytt prinsippvedtak på neste møte.

3. **Anonymisering av referater som legges ut på internett**

Sammen kan vi: Kun ett referat helt anonymisert

Gjør det enkelt: Ett referat helt anonymisert

Bare for i dag: Som nå

Vennesla hæran: Helt anonymt eller som nå

Fly fri: Helt anonymt

Fredagsgruppa: Som nå

Saken ble diskutert og noe av det som kom frem var:

- Det er liten eller ingen erfaringer med anonymisering andre steder

- Ett alternativ kan være å ha referatene som nå, men at internetttilgangen er passordbeskyttet

Saken går videre til neste gang da konsensus ikke ble oppnådd.

4. **Valg av RKM.**

Trond N ble fremmet av Fly Fri gruppa

Trond N fortalte litt om seg selv

Han er vara RKM og ønsker å gjøre tjeneste i regionen

Spørrerunde

Trond N gikk ut på ganga

VALG: Trond N ble enstemmig valgt som ny RKM

*H&I – Hospital og institusjon

*OI – Offentlig informasjon

*OSSK - Område Sør Service Komité

*GSR – Gruppeservice representant

*RKM – Regionskomité medlem

*WSC – World Service Conference

5. Prinsippvedtak vedr. utblivelse fra OSSK-møtene fra komiteens valgte medlemmer.
Forslag til prinsippvedtak:

"Hvis noen av OSSK sine valgte medlemmer uteblir fra to OSSK-møter etter hverandre, skal de automatisk fratre sine verv i OSSK."

Saken gikk på ordlyden i vedtaket. Fly Fri var i mot dette og skal formulere forslag til ny ordlyd i vedtaket, og ta dette med på neste OSSK møte, dersom endring fremdeles ønskes. Hvis endringsforslag ikke blir lagt fram, godkjenneset som det foreligger.

Eventuelt

Det var ingen saker under eventuelt denne gangen.

Saker til neste gang

Valg av VaraRKM 2 års rusfri tid
Ordlyd prinsippvedtak
Valg av kasserer OSSK
Anonymisering av referater
Regionsaker

Referat lest opp og godkjent

Sinnsrobønn

Vel hjem

- *H&I – Hospital og institusjon
- *OI – Offentlig informasjon
- *OSSK - Område Sør Service Komité
- *GSR – Gruppeservice representant
- *RKM – Regionskomité medlem
- *WSC – World Service Conference

RAPPORT H&I – OI PÅ OSSK MØTE 21/3 09

Det er en glede å kunne meddele at komiteen fremdeles er aktiv og med en god villighet og god atmosfære.

Møtene på ARA holdes hver 14.dag og vi har hatt møte med de og klargjort at NA ønsker primært å holde møtene for de på avgiftningsstasjonen og rus/psykiatri. Vi ble møtt med en positiv holdning til dette og også oppfordre de ansatte til å delta. Ellers er web siden godt besøkt og annonsen i

Fædrelandsvennen går som planlagt.

Møtene på Lolandsheimen er også inne i en god rute med god tjeneste villighet og flotte møter.

Møtene i fengselet går også bra og nå er det endelig også ett tilbud til jentene som sitter inne ved att det er opprettet kontakt med noen jenter i NA som får beskjed om når de kan holde møter.foreløpig en gang i måneden men ønske om tillgang på flere.

Nå holder vi på med å sende ut noen brev til diverse steder som vi tror kan ha bruk for våre tjenester.

Vi trenger ny panelleder på ARA.

Lyst til å være med i komiteen så har vi møter 1.onsdag i måneden i kongensgate og begynner kl 18

Otto

Leder h&i –oi komitee

Rapport fra RegionskomiteMedlem

Hei alle sammen i Område Sør!
Her er sluttrapport med et referat fra siste regionsmøte.

Må begynne med å takke for de årene jeg har fått lov til å representere område sør på regionsmøtene. Jeg har satt stor pris på å få gjøre tjeneste for sør hvor vi har et så fint og stort felleskap.

Synes jeg har formidlet grundig status fra område sør til resten av landet ved å opprettholde kontakt med ledere for komiteer og leder i område. Mener jeg og har talt området sin sak og ikke min egen på regionsmøtene og hatt fokus på vårt felles beste i avstemminger og diskusjoner.

For at ikke rapportene fra regionsmøtene skal bli for lange så har jeg kuttet ned på detaljene og prøver å forenkle rapporten så den blir forståelig for alle.
Her er en forenklet rapport fra siste regionsmøte.

Det var 19 (!) NA medlemmer tilstede på dette regionsmøtet, og de fleste vervene er besatt. Regionen er velfungerende med mange servicevillige fra alle deler av landet.
En glede å informere om at område Rogaland er representert nå.
Ble opprettet januar 2009, består av 3 grupper med ukjent antall møter og avholder møter i stavanger fengsel.

Setter opp noen av punktene som ble vedtatt/diskutert på møtet og til slutt saker som angår gruppene.

Det vil bli lagt ut budsjettmaler på nettsidene til NA. Dette er et hjelpemiddel til bruk i ulike komiteer og for å forbedre standarden på budsjetter og regnskap.

- **Web komiteen** har laget web sidene til NA på en slik måte at man ikke trenger IT kunnskap for å være med i komiteen..

Nytt også på nettsidene til NA er at:

Møtelisten er søkbar

Møtelisten er utskriftsvennlig

Møteadressen blir automatisk linket opp mot kart

Det kan legges inn kommentarer og ekstra info pr møte

E-post adresser blir automatisk linket opp mot møtene

- **Literaturkomiteen** melder om viktigheten av at alle grupper har en kontaktperson, telefonnummer, korrekt oppdatert adresse og postnummer på alle sine bestillinger for at de skal kunne få ekspedert dem.

- **Servicekonferansekomiteen** melder om forberedelser til servicekonferanse på Toten neste år.

Saker som angår gruppene:

1. Verv på valg:

- **Leder Felleskapsutviklingskomiteen:**
Nominert fra område øst ble valgt.
- *Vara kasserer*- ingen kandidater
-
- *2 vara delegat*- ingen kandidater
- *Leder i Telefonkomiteen:* En nominert fra område sør og en nominert fra område øst. Kandidaten fra område sør ble valgt etter like stemmer til begge.

2. Forslaget om at områdene skal revidere hverandres regnskap. Hvordan kan det eventuelt gjøres?

- spørsmålet deles i to. først; skal vi revidere hverandres regnskap?

Område Øst; Fikk ikke snakket om saken på Områdemøte.

Område Rogaland; ikke snakket om saken.

Område Midt; Ikke snakket om saken

Område Sør; Forskjellige meninger rundt om det bør gjøres og om eventuelt hvordan.

Er ikke enighet rundt dette og siden ikke interessen ser ut til å være til stede strykes den fra dagsorden.

3. Bud på EDM 2010? - Delegatene skal innhente informasjon om hva og hvordan dette eventuelt gjøres og sender ut informasjon om dette. Områdene kan da sette seg inn i dette før det kommer opp som sak på neste regionsmøte.

4. Anonymitets prinsipp: hvordan fortsette å bevare det i nye medier? Endring av 11.tradisjon?

- Forskjellig innspill fra gruppene rundt dette, noen mener tradisjonen dekker internett også, mens andre mener det trengs endring. Enighet om at det trengs en bevisstgjøring på tema.
- Delegatene tar dette med seg videre og hører om hvordan dette håndteres i andre land.
- Områdene kan selv også f eks lage varsom plakater ved arrangement og treff.

5. Plasseringen til service konferansen er oppe til diskusjon.

(Fullstendig referat ligger ute på www.na.org)

På gjensyn!

Varm hilsen fra RKM

Rapport fra aktivitetskomiteen til ossk 21/3-09

Vi er pr dags dato en liten å grei komitee, men mangler en nest-leder. Så er det noen medlemmer som kunne tenke seg et slikt verv er det bare å stille på neste møte i komiteen. **Neste møte er flyttet 1 uke pga. påske! Så den nye datoen for møte er 15/4-09 kl.18 i kjelleren.**

Sist møte gikk til å diskutere underholdninga for Bragdøya. Vi var veldig opptatt av å beholde det som fungerte i fjor og endre det som ikke fungerte så godt. Det er i alle fall bestemt at saltebua skal brukes Onsdag, fredag og lørdag for underholdning.

Noe som er nytt av året er at vi i komiteen har mer fokus på barne aktiviteter etter som vi har observert at det nå er mange barn på treffet.

Vi hadde også på sist møte fokus på behandling av søppel. Her skal vi kontakte kommunen og høre hvilke muligheter som er. Ellers er vi i gang med invitasjonen og samtidig videreføre info folderen fra i fjor.

For de av dere som har laget motiv til bragdøya t skjorta bør dere levere det til komiteen før neste møte, da vi skal ha trekning.

Så komiteen er i rute og gleder seg til fortsettelsen.

For aktivitetskomiteen
Ønsker alle grupper en fin påske

Leder Jens